



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET



Møtedato: Torsdag 1.mars 20:00

Saknr: 112/23

Type: Vedtak

Sted: Teams

Sak: Øra prosjektet, anlegg og anleggsutvalg

Stemmer - For/Mot:

Tilstede:

Vidar Kojan Grind (SL) ®

Vegar Harborg (NL)

Ståle Berre

Stein Petter Haugen

Mathias Berg

Saksbeskrivelse:

Det ble ikke tid til å behandle saken på styremøte Torsdag 16.februar. Saken ble derfor behandlet på digitalt møte:

Mathias og Vidar ønsker å jobbe videre med Øra prosjektet etter at de går ut av styret. I prosjektperioden fra 2019 og frem til i dag, så er det oppnådd flere hovedmål og delmål i Røros IL "organisasjonsplan for 2022-2024". Øra prosjektet er også vedtatt som prioriteringsområde på de to siste årsmøtene. Hele styret har deltatt godt her, og Øra prosjektet har vært fast oppe på saklisten i styremøtene. Mathias og Vidar har vært de største pådriverene mellom møtene. For å sikre best kontinuitet, fortsette fremdriften og ta vare på historikken, så anbefales det Mathias og Vidar følger prosjektet videre. Det vil bli stor utskifting i styret i hovedlaget, og da vil det naturligvis bli mye å sette seg inn i, til de nye styret.

Vedlegg:

Forslag instruks anleggsutvalg

Vedtak:

Styreleder gikk igjennom historikken. Det er et tydelig behov for et operativt anleggsutvalg. Flere bygninger minner oss på dette. For eksempel litjmoen som hadde forfalt frem til 2007. I 2007 så ble det forsøkt et initiativ for å resautrere bygningen. Av en eller annen grunn, så forsvant initiativet. Ingen i nåværende styre har mer detaljert historikk på hvorfor og hva som skjedde med litjmoen. Hadde vi hatt et operativt anleggsutvalg på det tidspunktet, kanskje vi kunne unngått dette? Røros idrettslag har tapt en stor verdi pga dette. Det har flere ganger vært forsøk om å opprette et aktivt anleggsutvalg. Et av forsøkene var tilbake i 2016. Det ble ikke et operativt utvalg da. i 2019 så ble "Øra prosjektet" startet. Interessen for anleggs utvikling og anleggsdrift har naturlig havnet under dette prosjektet. Vi ønsker nå å fordele arbeidet på flere.

Styrets vedtak er at fremtidig anleggsutvalg består av representanter fra ski, skiskyting, Volleyball, skistuggu og fotball. Mathias Berg blir leder av utvalget, som nøytral part. Se vedlegg for instruks,



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET



mandat og bakgrunn for utvalget. Særgruppene utnevner representant i anleggsutvalget på styremøte. Vedtaket sendes til styret i hovedlaget og Mathias.

På første møte i anleggsutvalget, så må følgende saker stå på agendaen:

- Aktivitetsårshjul. Forsikre seg at aktiviteter på Øra ikke påvirker hverandre.
- Rolleavklaring særgruppe og hovedlaget (Se instruks)
- Møteplan for anleggsutvalget. Minst 2 møter i forkant av sesonge
- Avklare ressursbehov 4.3.3



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET



Møtedato: Torsdag 1.Mars 20:00

Saknr: 118/23

Type: Vedtak

Sted: Teams

Sak: Avvente Lån ref sak 62/23

Stemmer - For/Mot:

Tilstede:

Vidar Kojan Grind (SL) ®

Vegar Harborg (NL)

Ståle Berre

Stein Petter Haugen

Saksbeskrivelse:

Det ble ikke tid til å behandle saken på styremøte Torsdag 16.februar. Saken ble derfor behandlet på digitalt møte:

Det ble ikke behov for låneopptak som planlagt ihht til planene for realisering av "Øra prosjekt" og årsmøtevedtak. Dette hovedsakelig pga resultat av bobilparkeringen frem til 2023. Resultatet har blitt over forventning pga: Økt besøk, organisering av bobilparkeringen, og stor innsats fra Vidar Kojan Grind. Det at vi kun fikk gjennomført bygging av sykkelpark/pumptrack, gjør at investeringene ble lavere også. Mangel på tilgjengelig arbeidskraft gjorde at vi ikke fikk bygget skateparken. Vi avventer med å bygge multisportballginge til vi får godkjent spillemiddelsøknaden, eller til det dukker opp annen plan for finansiering.

Vedlegg:

Vedtak:

Vi ligger bak planene når det gjelder realisering av Øra prosjektet. Dette er negativt blant annet med tanke på aktivitetstilbud og økning av antall medlemmer. Positivt med tanke på likviditet og økonomi.